尊敬的（收信人姓名/姓氏），
我谨此向您推荐我的学生xx申请贵校的研究生项目。我是xxx，担任他/她 [您的职务] 的导师/老师已有xx年。在我与xx的共同努力下，我有幸亲眼见证了他/她在学术能力、个人素养和领导力方面的显著进步。
[学生姓名] 在学术方面表现出色，他/她在我的课程中展现了卓越的分析和解决问题的能力。他/她的研究兴趣集中在 [学生的研究方向]，并在这方面取得了显著的研究成果，这体现了他/她的深刻见解和扎实的学术基础。
此外，[学生姓名] 不仅在课堂上表现优异，还在团队合作中也展现出色的领导才能。他/她积极参与学校和社区活动，担任过 [学生曾担任的职务] 等职务，展现了出色的领导和组织能力。
在与 [学生姓名] 的交往中，我发现他/她性格开朗，对学术研究充满热情，同时具备极强的自主学习能力。他/她对于探索新知识和解决现实问题的渴望使他/她成为一个出色的研究生候选人。
综上所述，我坚信 [学生姓名] 将会在贵校的研究生项目中取得卓越的成就。我对他/她的学术潜力和专业能力充满信心，衷心推荐 [学生姓名] 申请贵校的研究生项目。
如有任何疑问或需要进一步信息，请随时联系我。
谢谢。
[推荐人姓名] 
[推荐人职务] 
[推荐人联系方式]

English Version:
[bookmark: _GoBack]Dear [Recipient's Name],
I am writing to highly recommend my student, [Student's Name], for admission to your graduate program. I am [Your Name], [Your Position], and I have had the privilege of being [Student's Name]'s mentor/teacher for the past [X] years. Through our collaborative efforts, I have witnessed significant growth in [Student's Name] in terms of academic prowess, leadership skills, and personal development.
[Student's Name] has demonstrated outstanding academic performance, showcasing excellent analytical and problem-solving skills in my courses. His/Her research interests lie in [Student's Research Area], and he has achieved notable research outcomes, reflecting profound insights and a strong academic foundation.
Moreover, [Student's Name] excels not only in the classroom but also as a leader in collaborative settings. Actively participating in school and community activities, [Student's Name] has held positions such as [Previous Positions Held], demonstrating exceptional leadership and organizational abilities.
In my interactions with [Student's Name], I have found him/her to be personable, enthusiastic about academic research, and possessing a strong ability for self-directed learning. His/Her eagerness to explore new knowledge and solve real-world problems makes him/her an outstanding candidate for graduate studies.
In conclusion, I am confident that [Student's Name] will excel in your graduate program. I have full faith in his/her academic potential and professional capabilities, and I wholeheartedly recommend [Student's Name] for admission to your graduate program.
If you have any questions or need further information, please feel free to contact me.
Thank you.
[Your Name] 
[Your Position]
[Your Contact Information]

